
 

 
 

Datum: 17 maart 2025 

Onderwerp: Hotelstop 

 

Geacht college, 

 

Sinds de invoering van de hotelstop in 2019 heeft de gemeente Haarlemmermeer 
aangegeven nieuwe hotelontwikkelingen te willen beperken. Om inzicht te krijgen in de 
uitvoering en effecten van dit beleid, hebben wij de volgende vragen: 
 
Ontwikkeling van hotels sinds de hotelstop 
1 a. Hoeveel hotels zijn er sinds de invoering van de hotelstop in 2019 bijgekomen? 
1 b. Hoeveel hiervan konden nog worden gerealiseerd op basis van vóór 2019 verleende 
vergunningen of goedgekeurde bestemmingsplannen? 
1 c. Hoeveel van deze goedgekeurde hotels zijn inmiddels daadwerkelijk gebouwd en 
hoeveel staan nog in de planning? 
 

Vergunningsaanvragen en uitzonderingen na 2019 
2 a. Hoeveel aanvragen voor een hotelvergunning zijn er sinds 2019 nog ingediend? 
2 b. Hoeveel van deze aanvragen zijn ondanks de hotelstop alsnog verleend, en op basis van 
welke uitzonderingen of beleidsmatige overwegingen? 
2 c. Zijn er nog lopende aanvragen voor nieuwe hotels die momenteel in behandeling zijn? 
 

Toekomstig beleid 
3 a. Wordt er periodiek geëvalueerd of de hotelstop het gewenste effect heeft op de 
ruimtelijke en economische ontwikkeling van de gemeente? 
3 b. Overweegt het college aanpassingen in het beleid, zoals herziening van criteria of 
uitzonderingen? 
 

Wij verzoeken u vriendelijk om een schriftelijke beantwoording van deze vragen. 

 

Brigitte Antolini 

Fractievoorzitter 

FVD Haarlemmermeer 

 




